
  
 
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 17 februari 2025 
Plats: klubbhuset, la Marquesa. 
Närvarande: Leif Dahlstrand (LD), Ingrid Ek (IE) (på länk), 
Ingrid Elofsson Svensson (IES), Lars Garneij (LG),   
Bente Hansen (BH) Lennart Leiris (LL), Bertil Övgård (BÖ) 
 
Mötets öppnande  
BÖ öppnade mötet. 
 
Föregående protokoll 
Tryck av flyers på gång genom Per Lindqvist. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
IES presenterade det ekonomiska läget. 
IE har sammanställt en rutin för vilka dokument som banken behöver, dels vid 
styrelsens konstituering och dels vart femte år.  
 
Tävlingar 
LL informerade om läget.  
Diskussion om hur vi bättre ska marknadsföra matchspelet eftersom flera 
missar att anmäla sig.  
LL uppdaterar tävlingsprogrammet. 
Diskussion om huruvida det ska vara fri lottning eller ej vid lagspel. 
Mästarmöte 30 mars.  
 
Lunchen 
Fr o m 1 mars beställer vi från ordinarie meny vartefter var och en kommer in.  
 
Medlemmar 



Alla som stått på kö och fortfarande vill bli medlemmar har släppts in. För 
närvarande har vi 261 medlemmar. 
LG flaggade för att vi numera inte har koll på vilka som släpps in som 
medlemmar. 
 
Sponsring  
LD informerade om läget.  
LD ser över formuleringen i nuvarande kontrakt. 
 
Hemsidan och Facebooksidan  
Många fler har anslutit sig till vår fb-sida sedan vi ändrade namn. 
Hemsidan uppdateras kontinuerligt. LG ser över fliken ”Lunch”. 
 
Årsmötet 29 mars 
Kallelse/dagordning klar. 
Var och en skickar verksamhetsberättelse/bokslut till IE senast 1 mars för 
sammanställning.  
Gäller även revisionsberättelse samt verksamhetsberättelse från 
damkommitten. IE informerar berörda. 
 
Framtiden för klubben - brainstorming 
Diskussion fördes om framtiden. 
Trenden går ner vad gäller antal spelare samtidigt som trycket på banor kommer 
att öka framöver. 
Hur ser la Marquesa på vår verksamhet? 
Föreslogs en enkät till medlemmarna. Vad önskar man för form av tävlingar? 
 
Övriga frågor 
Inget. 
 
Nästa möte 
Måndag 10 mars efter golf och mat. 
 
Avslutning 
Mötet avslutades. 



 
 
 
Vid protokollet:      
 
Ingrid Ek      Bertil Övgård 
Sekreterare      Ordförande 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 


